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Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

De commissie Samenleving in vergadering bijeen d.d. 8 oktober 2020 
 
 

Onderwerp: Voortgang totstandkoming Accommodatieplan Sport 2020 - 2030 
 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
Aanleiding 
Op zaterdag 11 juli j.l. zijn de leden van de commissie Samenleving uitgenodigd door de 
sportverenigingen van Sportpark Het Hoge Land. Tijdens deze bijeenkomst hebben de 
sportverenigingen hun teleurstelling geuit over het feit dat hun inbreng niet (onvoldoende) is 
meegenomen in het (concept)Accommodatieplan Sport 2020 – 2030. De inhoud van het 
Accommodatieplan sport kennen wij niet, omdat de raad daar nog niet over is geïnformeerd.  
 
Gelopen proces 
05-11-2019 Beeldvorming over de uitgangspuntennotitie Accommodatieplan Sport 2020 -2030. 
09-12-2019 Bespreking uitgangspuntennotitie Accommodatieplan Sport commissie Samenleving. 
10-03-2020 Brief college over uitstel behandeling in commissie i.v.m. met geconstateerde verschillen 
van inzicht tussen college en sportverenigingen tijdens een bijeenkomst van 5 februari 2020. 
 
Afspraak 
In de brief van 10 maart 2020 (U20.01427) wordt afgesproken e.e.a. in juni 2020 ter besluitvorming 
aan de gemeenteraad voor te leggen. Dit mede in verband met de begroting 2021. 
In mei 2020 heeft het college de raad laten weten dat het Accommodatieplan Sport pas in Q2/Q3 aan 
de raad wordt voorgelegd.  
 
Vanwege de signalen die wij van de sportverenigingen hebben ontvangen en ter voorkoming van 
verdere vertraging, bespreken wij graag met de collega-raadsfracties welke koers te varen ten 
aanzien van dit onderwerp. Daarbij nodigen wij ook het college uit om een reactie te geven. Tevens 
hebben wij een concrete vraag aan het college die wij graag beantwoord zien.   

 
Te bespreken in commissie: 
 

1. In november 2019 hebben wij met elkaar de uitgangspunten van het Accommodatieplan Sport 
besproken. Eén van de uitgangspunten is dat het accommodatieplan inzicht geeft in het 
fysieke sportlandschap van de komende 10 jaar; Een ander uitgangspunt is dat er een 
midterm review komt; 

 
Zijn deze uitgangspunten voldoende kaderstellend geweest? Gelet op de op 11 juli jl. door 
de sportverenigingen geschetste uitdagingen zou ik de collega-raadsfracties willen 
voorleggen of wij de genoemde 2 uitgangspunten niet moeten aanvullen met het 
uitgangspunt dat wij een capaciteits(opvang)plan van de sportaccommodaties willen zien 
incl. de mogelijkheid tot aanleg van een vierde sportpark in Lansingerland. 
 

2. Verder wil ik graag sparren over de term prestatiesport. Dit is een tussenvorm tussen 
breedte- en topsport. De verenigingen zijn van mening, dat met de groei naar 75.000 
inwoners ook meer kwaliteit op het veld wordt getoond. Zie heren 1 Berkenrode en TOGB 
voetbal (zo) en HBR (heren) Hockey. 
Vraag : past dit in de ambitie van sportiefste gemeente en zo ja hebben wij daar een x 
aantal euri (extra) voor over. 

 
 
 
 
 



 
3. Vraag aan het college: 

Graag een (schriftelijke) reactie van het college over de stelligheid van de verenigingen dat 
de tarieven van 2019 en 2020 niet gelijk zijn aan die van 2018. 
 

 

Ondertekening en naam, 
 
Wouter Hoppenbrouwer 
 
 
 

 
 

 


